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Abstract (en)
The paper punch consists essentially of a lower part (1) equipped with side cheeks (2) and of a pressure plate (3) articulated on the side cheeks (2).
Pressure is transmitted between the pressure plate (3) and hole punches (4) by means of a pressure bar (5) which is parallel to the pivot axis (32)
of the pressure plate (3), bears with its upper edge against the pressure plate (3) and on its lower edge (53) has two downwardly pointing pressure
studs (52) engaging into cup-like recesses (71) of the hole-punch heads (7) and being supported pivotably with their tip against the bottoms of
these. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Brieflocher besteht im wesentlichen aus einem mit Seitenwangen (2) versehenen Unterteil (1) und einer an den Seitenwangen (2) angelenkten
Druckplatte (3). Die Druckübertragung zwischen der Druckplatte (3) und den Lochstempeln (4) erfolgt mit Hilfe einer Druckschiene (5), die parallel
zur Schwenkachse (32) der Druckplatte (3) ausgerichtet ist, mit ihrer Oberkante gegen die Druckplatte (3) anliegt und an ihrer Unterkante (53)
zwei nach unten weisende, in napfartige Vertiefungen (71) der Lochstempelköpfe (7) eingreifende und sich mit ihrer Spitze gegen deren Boden
schwenkbar abstützende Druckzapfen (52) aufweist.
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